

SHARED SERVICES CANADA

Challenge-Based Solicitation (CBS)

For Discoverable and Trusted Data Assets in Support of Decision Making

Solicitation No.	2BM067557	Date	June 30, 2020
------------------	-----------	------	---------------

Issuing Office	Shared Services Canada 180 Kent Street, 13 th Floor Ottawa, Ontario K1P 0B5		
Contracting Authority (The Contracting Authority is the contact for all aspects of the procurement process, including questions and comments about this document)	Title	Procurement Team Leader, Procurement Directorate	
	Telephone No.	(343) 571-0228	
	Email Address	ssc.coeaip-ceaan.spc@canada.ca	
	Postal Address	427 Laurier Ave. W, 3rd floor, K1R 5C7, Ottawa, Canada	
Closing Date and Time	July 30, 2020 at 15:00 EDT		
Time Zone	EDT		
Destination of Goods/Services	Ottawa, Canada		

SOLICITATION AMENDMENT #01

This Amendment # 01 is raised to:

- Amend the solicitation document.
-

The Solicitation document is amended as follows:

1. On Page 9 **Article 2.5 Bidders' Webinars of** PART 2 - BIDDERS' INSTRUCTIONS, the following sentence is amended as follows:

Delete:

Bidders are requested to register by emailing the following information to Contracting Authority at ssc.coeaip-ceaan.spc@canada.ca no later than *June 26, 2020 COB*:

1. Bidder's name (Organization)
2. Bidder's contact email address

Insert:

Bidders are requested to register by emailing the following information to Contracting Authority at ssc.coeaip-ceaan.spc@canada.ca no later than *June 29, 2020 COB*:

1. Bidder's name (Organization)
 2. Bidder's contact email address
 3. Preference to attend English or French session
-

2. On Page 9, **Article 2.6 Invitation to Refine (ItoR) of** PART 2 - BIDDERS' INSTRUCTIONS, the date of the Invitation to Refine sessions is amended to **July 14, 2020**.

3. Closing Date and Time is amended to read **July 30, 2020** at 15:00 EDT

4. Attachment 1, Intent to Participate form is deleted in its entirety and replaced with the following:

Attachment 1

Intent to Participate

I confirm my intent to participate to the Invitation to Refine day in _____ language.

The names of representatives are the following:

Name and address of the Bidder:

To be sent back by email to the Contracting Authority which name appears on the first page of this document.

ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS REMAIN THE SAME

SERVICES PARTAGÉS CANADA

Sollicitation par défi (SPD)

pour

Des actifs de données fiables et découvrables pour étayer la prise de décisions

Sollicitation par défi n° :	2BM067557	Date	30/06/2020
-----------------------------	-----------	------	------------

Bureau de distribution	Services partagés Canada 180, rue Kent, 13 ^e étage Ottawa (Ontario) K1P 0B5	
Autorité contractante (L'autorité contractante est la personne-ressource pour tous les aspects du processus d'approvisionnement, notamment toute question et tout commentaire relatifs au présent document.)	Position	Chef d'équipe des achats, Direction des achats
	Numéro de téléphone	(343) 571-0228
	Adresse de courriel	ssc.coeaip-ceaan.spc@canada.ca
	Adresse postale	427 Laurier Ave. W, 3rd floor, K1R 5C7, Ottawa, Canada
Date et heure de clôture	30 juillet 2020 at 15:00	
Fuseau horaire	Heure de l'Est (HE)	
Destination des biens ou des services	Région de la capitale nationale	

MODIFICATION DE LA SOLLICITATION #01

La modification # 01 vise à :

- Modifier le document de sollicitation.

Le document de sollicitation est modifié comme suit :

1. Article 2.5 Webinaires est modifié comme suit :

Supprimer :

Les soumissionnaires sont priés de s'inscrire par courriel à ssc.coeaip-ceaan.spc@canada.ca, à l'attention de l'autorité contractante, en indiquant les renseignements suivants, au plus tard le 26 juin 2020 (fermeture des bureaux):

1. le nom du soumissionnaire (organisation);
2. l'adresse électronique de la personne-ressource du soumissionnaire;

Insérer :

Les soumissionnaires sont priés de s'inscrire par courriel à ssc.coeaip-ceaan.spc@canada.ca, à l'attention de l'autorité contractante, en indiquant les renseignements suivants, au plus tard le 29 juin 2020 (fermeture des bureaux):

1. le nom du soumissionnaire (organisation);
2. l'adresse électronique de la personne-ressource du soumissionnaire;
3. préférence pour assister à une session en anglais ou en français.

2. À la page 9, Article 2.6 Invitation à peaufiner de la **PARTIE 2 — INSTRUCTIONS À L'INTENTION DES SOUMISSIONNAIRES**, la date des séances d'invitation à peaufiner est modifiée pour le **14 juillet 2020**

-
3. La date et heure de clôture sont modifiées pour le **30 juillet 2020** à 15h00.

-
4. La **PIÈCE JOINTE 1 — INTENTION DE PARTICIPER** est supprimée dans son intégralité et remplacée par ce qui suit:

Pièce jointe 1

Intention de participer

Je confirme mon intention de donner suite à l'invitation à peaufiner en _____ (SVP préciser le langage).

Les noms des représentants sont les suivants :

Nom et adresse du soumissionnaire :

Retourner par courriel à l'autorité contractante dont le nom figure en première page de ce document.

TOUS LES AUTRES TERMES ET CONDITIONS DEMEURENT INCHANGÉS